

## **Congo, Country of Peace!**

Congo, country in the centre of Africa

You overflow with potential

With more than 450 tribes Your fauna and flora make you idyllic

Your soil and what lies beneath are a geological mystery

The conflicts and wars of Congo

Create a hole that engulfs the riches of Congo

The conflicts and wars of Congo

Bring their misery down on the Congolese

Congolese people, stand up, to stamp violence out of Congo

Respect the dignity of your Congolese brothers and sisters to live together in peace

Respect the dignity of your Congolese brothers and sisters to build up our great

Congo and make it wealthy.

Congo, you demonstrate the importance of hospitality

You are a family and the diversity of your people is your strength

Boys and girls of Congo, from north to south, east to west

Everyone one of us has a role to play in making Congo the country of peace

Congolese people, stand up, to stamp violence out of Congo

Respect the dignity of your Congolese brothers and sisters to live together in peace

Respect the dignity of your Congolese brothers and sisters to build up our great

Congo and make it wealthy.

Alert reserves the property rights to this text which it has developed (paid for by the Alert project in DRC) and the artists were paid for the hours they spent in delivering this.

## **Congo, Patrie de Paix!**

Congo pays au centre de l'Afrique.

Tu regorges de potentielles uniques.

Plus de 450 tribus c'est typique.

Ta faune et ta flore te rendent idyllique.

Ton sol et sous-sol un mystère géologique.

Les conflits et guerres au Congo.

Créent un trou qui engloutissent la richesse du Congo.

Les conflits et guerres au Congo.

Imposent la misère aux congolais.

Peuple congolais, levons-nous, pour bouter les violences hors du Congo.

Respectons la dignité de nos frères et sœurs congolais et congolaise pour vivre ensemble en paix.

Respectons la dignité de nos frères et sœurs pour construire et rendre prospère notre grand Congo.

Congo, tu illustres la valeur d'hospitalité.

Tu es une famille et ta force est la diversité de ton peuple.

Fils et fille du Congo, du nord et du sud, de l'est et de l'ouest Chacun de nous a rôle à jouer pour rendre le Congo patrie de paix.

Peuple congolais, levons-nous, pour bouter les violences hors du Congo.

Respectons la dignité de nos frères et sœurs congolais et congolaise pour vivre ensemble en paix.

Respectons la dignité de nos frères et sœurs pour construire et rendre prospère notre grand Congo.

Alert dispose les droits de propriété sur ce texte rédigé par moi-même (payé sur le projet Alert en RDC) et les artistes ont été payés pour les heures consacrées à leurs prestations.